
Sprawozdanie Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu 
 
 
 

             W okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się dwukrotnie 11 i 17.12.2019r. 
                 

Na posiedzeniu komisja zajmowała się następującymi tematami: 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
 
2. Podsumowanie pracy rocznej, analiza realizacji wniosków. 

      Komisja wypracowała sześć wniosków. Po analizie wniosków, materiał został przyjęty 
jednogłośnie. 
 

3. Ustalenie planu pracy na 2020 rok. 
      Plan pracy został ustalony i zatwierdzony w głosowaniu jednogłośnie „za”. 
 

4. Utworzenie Parku Kulturowego i Planu Ochrony Parku Kulturowego dla Centrum. 
Ogłoszono trzy zapytania ofertowe na opracowanie dokumentacji. Wszystkie zapytania 
ofertowe zakończyły się niepowodzeniem. 
W związku z powyższym przeprowadzono rozeznanie rynku w kierunku podjęcia działań 
nad sporządzeniem dokumentacji tzw. „Uchwały krajobrazowej”.  
W dniu 31 października br. została podpisana umowa na zadanie w sprawie sporządzenia 
dokumentacji będącej podstawą do przeprowadzenia procedury przyjęcia uchwały. 
 
5. Sprawy bieżące. 
W sprawach bieżących rozpatrywano odpowiedzi na dwa wnioski komisji. 
  1. „ o kontynuację współpracy z wiślańskim skipassem oraz dążenie do nawiązania 
współpracy z wiślańskimi gestorami branży hotelarskiej odnośnie wspólnej reklamy w 
mediach- radiu i Internecie” 
Odp.: W czerwcu odbyło się spotkanie z przedstawicielami Wiślańskiego Skipassa w 
temacie wspólnych możliwości promocyjnych w sezonie zimowym 2019/2020. Już 
prowadzone są wspólne działania w mediach- kampania radiowa, spotowa w kinach, itp. 
Wspólnie również miasto i Wiślański Skipass uczestniczyli w targach zimowych Snow 
Expo w Warszawie w miesiącu październik. Odbyło się także spotkanie ( 8 października) 
z największymi przedstawicielami branży hotelarskiej w Wiśle. Nie jest ona 
zainteresowana wspólną kampanią w okresie zimowym, natomiast nie wyklucza takiej 
współpracy przy promocji w sezonie, gdy w obiektach noclegowych jest mniejsze 
obłożenie, czyli wiosną i jesienią. 
2. „o przeanalizowanie możliwości rozpisania konkursu na pamiątkę z Wisły”. 
Odp.: Możliwość zorganizowania takiego konkursu zostanie przeanalizowana w roku 
2020 i wyniki tej analizy zostaną przedstawione Komisji. 
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